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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

05/30.03.2023 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 30.03.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna noiembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, lipsește dna Carmen Trandafir 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 133 /24.03.2023 

      Președinte de ședință este ales, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Victor Mihai Enache care ia 

loc la presidiu.  

 Se supune la vot ordinea de zi, fiind aprobată cu unanimitate de voturi pentru (12)  

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare  

2. PHCL nr. 22/07.03.2023 privind aprobarea întocmirii și depunerii proiectului pentru obiectivul de 

investiție „Creșterea eficienței energetice în clădiri publice prin anvelopare pentru Local Școală 

Mlăci și Local Școală Hulubești,  în comuna Bughea de Jos, județul Argeș” 

 Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr. 23/17.03.2023 privind actualizarea inventarului bunurilor din domeniul public și privat, 

al comunei Bughea de Jos, judeţul Argeş prin “Modernizare drum acces “Valea Ciocanului pentru 

asigurarea accesibilității la așezământul Monahal “Valea Ciocanului – monument istoric și de 

patrimoniu local - în comuna Bughea de Jos, județul Argeș” 

     Inițiator:    Primarul comunei Bughea de Jos 

4. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

La acest punct dl viceprimar Oancea Bogdan, subliniază faptul că la întrebarea sa prin care a solicitat 

informații de ce s-a decis ca evidența să fie făcută de primar și nu de viceprimar, sau de ce nu este desemnată 

o persoană care să se ocupe cu acest lucru este consemnat că dl primar răspunde că a luat această decizie 

după ce a constatat că au fost pontate persoane care nu au fost la muncă. 

Dl viceprimar solicită să fie rectificat acest lucru pentru că afirmația aceasta nu a fost făcută în cadrul 

ședinței. 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu 11 voturi pentru și 1 abținere (dl Mihai Enache). 

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 22/07.03.2023 privind aprobarea întocmirii și 

depunerii proiectului pentru obiectivul de investiție „Creșterea eficienței energetice în clădiri publice prin 

anvelopare pentru Local Școală Mlăci și Local Școală Hulubești,  în comuna Bughea de Jos, județul Argeș”–  

Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în calitatea 

sa de inițiator, aducând explicațiile cu privire la importanța aprobării acestui PHCL 

Dl consilier  Bogdan Coman intervine solicitând ca la lucrările care vor fi efectuate să se repare în mod 

obligatoriu acoperișul și tavanul, deoarece doar anveloparea clădirii este insuficient. 

Dl consilier Mihai Enache intervine solicitând ca lucrările de reabilitare să fie complete (anvelopare, 

acoperiș, tavan, tamplărie) 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea intervine spunând că eficientizare presupune în primul rând reabilitarea 

acoperișului 

Dl primar răspunde că orice ban primit este bine venit, iar prin anvelopare se înțelege că vor fi efectuate 

toate lucrările de reabilitare (acoperiș, tavan, tamplărie, fațadă...) 

Dl consilier Ion Vlădescu intervine punctând faptul că repararea acoperișului este esențială 

Dl consilier Mihai Enache intervine solicitând să fie trecut exact cum scrie în DEX : “ prin anvelopare 

se înțelege ansamblul constructiv de închidere perimetrală a clădirii, compus din fațade, indiferent de 

materiale și sistem de realizare, precum și sistem de acoperire - terasă sau învelitoare -, inclusiv elementele 
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exterioare funcționale și de plastică arhitecturală, precum balcoane, logii, bovindouri, aticuri, cornișe, 

ornamente - brâuri, ancadramente, trafoare, bosaje, profile -, și altele asemenea.” 

Dl primar răspunde că la art.1 va trece punctul 2 în care se va scrie această denumire din DEX. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru este adoptată HCL 

nr.22/30.03.2023. 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi: PHCL nr.23/17.03.2023 privind actualizarea inventarului 

bunurilor din domeniul public și privat, al comunei Bughea de Jos, judeţul Argeş prin “Modernizare drum 

acces “Valea Ciocanului pentru asigurarea accesibilității la așezământul Monahal “Valea Ciocanului – 

monument istoric și de patrimoniu local - în comuna Bughea de Jos, județul Argeș” –  Inițiator:  Ion Dorel 

Tănăsescu – primar; 

Și acest punct este prezentat de dl primar în calitatea sa de inițiator care subliniază faptul că așa cum 

prevede legea orice investiție nouă la finalizare se aduagă în inventarul comunei. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru este adoptată HCL 

nr.23/30.03.2023. 

  Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

La acest punct dl consilier Mihai Enache solicită numărul de achiziții care au fost făcute anul anterior, 

solicitare făcută la ședința anterioară.  

Deasemenea dl consilier Mihai Enache solicită să fie informat cu privire la toate proiectele pentru care 

s-au făcut studii de fezabilitate și nu s-au finalizat 

Dl primar informează că anul trecut au fost eliberate 41 de certificate de urbanism pentru care s-a 

încasat suma de 1141 lei si 30 de autorizații de construire pentru care s-a încasat suma de 9012 lei. 

S-au făcut 78 de achiziții publice în valoare de 635 971,66 lei fără TVA 

Deasemenea dl primar subliniază faptul că funcționarul public angajat la compartimentul Achiziții 

publice se ocupa de obținerea tuturor avizelor care stau în spatele proiectelor depuse pentru finanțare. 

Dl consilier Mihai Enache întreabă câte achiții directe au fost făcute și câte prin licitație 

Dl primar răspune că prin licitație cu oferte a fost doar drumul Ciopățești. 

Dl primar continuă cu informarea conform căreia au fost două studii de fezabilitate făcute care încă nu 

s-au finalizat: str. Brezoi și str. Stadion. 

Dl consilier Mihai Enache subliniază că vrea un raport amplu privind toate studiile de fezabilitate 

făcute și nefinalizate în cei 7 ani de mandat, cu detaliere a cheltuielilor de proiectare și toate sumele cheltuite 

Dl primar răspunde că va întocmi un raport de activitate cu toate aceste informații atunci când va 

considera. 

În acel moment dl primar se ridică și părăsește sala. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea aduce în fața Consiliului Local solicitarea d-lui Marian Bădescu de a 

închiria, în fața porții,  o suprafața de teren care aparține domeniului public. 

Cu unanimitate de voturi (12) Consiliul Local decide să nu se demareze nicio procedură de închiriere a 

domeniului public 

Dl consilier Ionuț Poștoacă ridică problema gunoaielor de pe str. Strigoiului. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea solicită ca asfaltarea de pe str. Piscu Calului să fie făcută până la 

ultima casă (Coman Aurelia) 

Dl consilier Bogdan Coman ridică problema cetățenilor romi care se joacă în curtea școlii... 

Deasemenea solicită șanțuri spre zona Mlăci și dacă este posibil să fie și dalate, adăugând că trebuie 

tăiați și copacii care prezintă un pericol. 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea solicită ca la pod, la Ungureanu, să fie pus semn de circulație cu 

cedează trecere și o oglindă pentru cei care ies de pe stadion. 

Dl consilier Mihai Enache solicită semn de circulație cu 30/h pe drumul județean la familia Iordache. 

Dl consilier  Ion Vlădescu întreabă cum s-a derulat campania de sterilizare 

Dl viceprimar, Bogdan Oancea, răspunde că a fost destul de bine, iar pe data de 13 aprilie se va face o 

nouă campanie 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1800 ,  pentru care am încheiat prezentul proces 

verbal. 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

        consilier local,              

             Victor Mihai Enache                                                    Bianca State-Golumbeanu 


